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БФС да отделя достатъчно внимание на футзала, иска един от основните състезатели
на варненския клуб Одесос Бойко Косев-Бобеца. Според него, не е нормално
Българския футболен съюз да не намери един стабилен спонсор за този спорт. "В
плажния футбол например ти е кеф да играеш. Има условия, спонсори, чувстваш се като
на празник. Във футзала обаче не е същото. БФС трябва да покаже, че е
заинтересуван този спорт да се развива. 

      

Необходимо е да се подобри организацията, да се набират спонсори, да се повиши
квалификацията на съдиите. В момента каквото е отношение на БФС към футзала,
такова е и нивото му", смята Косев. "Когато приемаме евроквалификации, както другата
седмица, УЕФА ги обезпечава с определена сума. След като от нея се приспаднат
разходите, също остават добри пари. Не е ясно обаче къде отиват те, след като черно
на бяло не се прави нищо за популяризирането на футзала", допълни Бобеца. Накрая
той каза, че на футзала му трябват повече хора като шефа на Одесос Добрин
Стефанов, като колегата му от МФК Варна Сашо Неделчев и боса на Векта (Пд), които
наистина се интересуват и дават лични средства за развитието на този спорт.
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